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Brand har 
blossat upp 
igen 
ÄLMHULT Den pyran-
de branden på Äskya 
avfallsanläggning har 
återigen blossat upp. 
Räddningstjänsten 
uppger att röken som 
kommer från avfallet 
kan upplevas som obe-
haglig. 
Det var strax före elvati-
den på tisdagen som rädd-
ningstjänsten larmades 
till avfallsanläggningen 
med anledning av en 
brand.

Enligt styrkeledaren Åsa 
Andersson är det samma 
brand man släckte i tors-
dags förra veckan som nu 
alltså återigen har blossat 
upp.

– Det brann med öppna
lågor. Vi kunde slå ned det 
rätt snabbt men det kom-
mer bli ett tidskrävande 
arbete att hålla koll efter-
som vi ska vattengjuta hö-
garna, berättar hon.

”Svårt att säga”
Det är en större skräphög 
innehållandes skiktmassa 
som har brunnit, eller fort-
farande pyr. 

– Det är ett par kvadrat-
meter. Sen är det svårt 
att säga hur stort område 
inne i högen som påverkas 
av branden.

Ett tiotal personer från 
räddningstjänsten i Älm-
hult och Liatorp bevakar 
utvecklingen. 

Är röken som sprids 
farlig?
– Man ska inte vistas i den
i onödan. Känner man en 
doft och upplever obehag 
av det ska man inte vistas 
i det för länge.

Inte så farlig
Åsa Andersson bedömer 
dock inte att röken är så 
pass farlig att det krävs en 
större insats att varna all-
mänheten. 

– Nej, det är visserligen
gammalt material men det 
är ändå en bit bort från tip-
pen till närmaste hus. 

Hon räknar med att styr-
kan kommer vara kvar ett 
antal timmar under efter-
middagen innan man läm-
nar området. 

Daniel Hultqvist
036-2906910

daniel.hultqvist@hallmedia.se

Den pyrande branden på 
Äskya avfallsanläggning 
har återigen blossat upp. 
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Väg 120 ska byggas om
Sträckan mellan Delaryd och Göteryd ska åtgärdas
GöTeryD Ännu en del 
av väg 120 ska göras i 
ordning. 

Kommunen väntar 
med att lämna sina 
funderingar ett tag till. 

– Vi ska bland annat 
titta på detta med en 
cykelväg, säger Eliza-
beth Peltola (C). 
Det var i förrfjol som Tra-
fikverket färdigställde en 
upprustning av sträckan 
mellan Delary och Älm-
hult.

Hela tiden har det varit 
meningen att det ska bli 
ännu en etapp.

Nu börjar det så smått 
bli dags för den, vilken 
handlar om den cirka fem 
kilometer långa sträckan 
mellan Delary och Göteryd.

Där ska det göras precis 
samma typ av åtgärder 
som mellan Delary och 
Älmhult, vilket innebär 
att vägen breddas och för-
stärks.

När kommunstyrelsen 
sammanträdde på tisda-
gen ville Trafikverket ha 
ett antal synpunkter på 
den nya sträckan.

Några sådana blev det 
dock inte.

– Vi har fått kort tid på
oss, säger kommunalrådet 
Elizabeth Peltola.

– I stället blir det kom-
munstyrelsens arbetsut-
skott som för svara. Nu ska 
tekniska och planerings-
enheten titta på detta.

Kanske cykelväg
Saker att ta hänsyn till in-
för jobbet med sträckan 

Delary-Göteryd är bland 
annat vattenförsörjning-
en.

Den tog man ju hänsyn 
till när vägen mellan De-
lary och Älmhult gjordes 
i ordning, då vattenled-
ningar lades ner utmed 
sträckan.

Sedan kan det bli tal om 
att lyfta upp detta med en 
gång-och cykelväg mellan 
Delary och Göteryd.

– Flera partier har haft
detta uppe och då kan man 
ha en sådan utmed vägen.

– När samma fråga var
uppe kring ombyggnaden 
av sträckan Delary-Älm-
hult blev det för dyrt.

Klart är att Älmhults 
kommun betraktar väg 
120, som förbinder Älm-
hults kommun med E 4:an, 
ses om mycket viktig.

Därför ska det också bli 
bra när bygget väl blir av.

Trafikverket planerar för 
en byggstart under 2021.

Ingemar Melin
0476-636643

ingemar.melin@smalanningen.se

Så här såg det ut 2017 när sträckan Älmhult-Delary 
gjordes i ordning. Snart är det dags för sträckan Delary-
Göteryd. Foto: Ingemar melIn

En världsartist bjöd på traditionell blues
eric Bibb var flitigt i elden även efter konserten. Många ville ha nyinköpta skivor signerade. Foto: Sven-Inge IdoFSSon

ÄLMHULT Den 
svensk-amerikanske 
bluesartisten Eric Bibb 
hade premiär på mån-
dagskvällen för sin 
 soloturné genom Kro-
nobergs län. Mycket 
folk hade samlats i 
Älmhults Folkets hus 
på premiären.
För något år sedan var 
han Grammy-nominerad i 
USA för bästa traditionella 
bluesalbum. Han fick vis-
serligen inte hedersut-
märkelsen – den tillföll 
The Rolling Stones – men 

det visar ändå vilken sta-
tus Sverige-amerikanen 
Eric Bibb har inom hela 
bluesvärlden.

På måndagskvällen 
uppträdde denne världs-
artist i Älmhults Folkets 
hus inför omkring 150 en-
tusiastiska åhörare. Eric 
Bibb inledde därmed  en 
soloturné genom Kron-
bergs län – i Musikrikets 
regi. Det blir sju konserter 
på lika många dagar. På 
torsdagen uppträder han 
på Grand i Ljungby och 
på lördag på Stora hotel-
let i Markaryd. Missade du 
honom i Älmhult så finns 

det fler chanser att lyssna 
till Eric.

Fin siffra
150 personer på en kon-
sert i Älmhult en mån-
dagskväll är en fin siffra 
– snudd på rekord i detta
sammanhang.

Publiken var nöjd med 
föreställningen, vilket inte 
minst visades av det stor 
antal skivor som Eric och 
hustrun Ulrika Bibb – som 
också medverkade med 
sång i ett par nummer – 
sålde och signerade efter 
konserten. Det var god åt-
gång både på CD och vinyl.

Eric Bibb framförde sin 
traditionella bluesmusik, 
till exempel av Leadbelly, 
och naturligtvis många 
egna sånger som han själv 
skrivit i legendernas efter-
följd.

– Jag älskar att uppträda
på lite mindre ställen och 
trivs med närheten till pu-
bliken, sa Eric Bibb.

I Älmhult satt han fram-
för scenen och sjöng för 
den begeistrade publiken.

Till Australien
Efter Kronobergsturnén 
väntar många konserter 
runt om i Europa i vår – 

och inte minst en längre 
turné till Australien.

– Men jag hoppas kunna
uppträda mer i Sverige 
framöver, menade Eric 
Bibb.

För bara ett par dagar 
sedan var Eric och Ulrika 
Bibb i New York – dock 
inte för konserter den här 
gången utan för att hälsa 
på släkt och vänner. Men 
bara ett dagar efter hem-
komsten var det dags för 
turnén till Kronoberg för 
denne bluesartisternas 
kosmopolit.

Sven-Inge Idofsson


